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W odpowiedzi na interpelację nr 219/2019 dotyczącą poruszania się pojazdów 

elektrycznych po buspasach bez wymaganej liczby pasażerów, uprzejmie informuję: 
 

Zgodnie z art. 148a. ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym do dnia 

1 stycznia 2026 r. dopuszcza się poruszanie pojazdów elektrycznych, o których mowa w art. 2 

pkt 12 ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. o elektromobilności i paliwach alternatywnych, po 

wyznaczonych przez zarządcę drogi pasach ruchu dla autobusów, jednakże zarządca drogi 

może uzależnić poruszanie się pojazdów elektrycznych po wyznaczonych pasach ruchu dla 

autobusów od liczby osób poruszających się tymi pojazdami. 

Obowiązująca w Rzeszowie możliwość poruszania się po buspasach samochodów 

osobowych, w których znajduje się kierowca oraz co najmniej dwóch pasażerów powinna 

obowiązywać również pojazdy elektryczne. Nie ma bowiem potrzeby zwiększania liczby 

pojazdów korzystających z buspasów poprzez nadawanie uprawnień dodatkowym uczestnikom 

ruchu drogowego, gdyż rozwiązania dopuszczające innych uczestników ruchu do korzystania  

z buspasów ograniczają przepustowość buspasów, przez co nie służą ich podstawowej funkcji.  

  
 

 

Z poważaniem, 

 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

          Marek Ustrobiński 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


